

Attention to:
Head of institutional projects Department
Mr. A.Kuzmin

Начальнику Управления
институциональных проектов
Кузьмину А.Б.

OPINION
concerning the documentation
provided by BANGOR HOLDING SARL
(the Borrower) for carrying out
legal examination

ЗАКЛЮЧЕНИЕ
относительно документов,
представленных
Компанией «BANGOR HOLDING SARL»
(Заемщик) для проведения
юридической экспертизы

I. Terms and conditions of the transaction:

the Amount: 129 495 754.00 Million US
Dollars (non-cash financing, letters of credit)

1. Условия кредитной сделки:

Сумма 129 495 754.00 долл. США
(безналичное финансирование, аккредитивы).

I. BANGOR HOLDING SARL (Borrower)

I. Компания «BANGOR HOLDING SARL» (Заемщик)

1.1. For the purpose of confirmation of a legal status of the Borrower and powers of its management We have been provided with the copies of the following notarized and apostilled documents:

1.1. В целях подтверждения правового статуса Заемщика и полномочий его органов управления представлены следующие копии апостилированных нотариально заверенных документов:

- Articles of Incorporation of the Borrower dated 29 July, 2008;
- Extract from the Commercial Register of companies B 138296;
- Written Resolution of the Sole Shareholder on the appointment of the Director (manager) dated 27 June 2008;
- Decision of the Director (manager) of the Borrower;
- Letter of the Borrower of the absence of indebtedness before the banks and budget;
- Notarized specimen of the director (manager) signature dated 27 June 2008;
- Certificate on the no requirement to have corporate seal;
- Decision of the Sole Participant of the Borrower of the transaction approve

- Устав Заемщика от 29 июля 2008 г.;
- Выписка из Торгового Реестра B 138296;
- Решение участника Заемщика о назначении директора (менеджера) от 27 июня 2008 года;
- Решение директора (менеджера) Заемщика об одобрении совершения сделки;
- Письмо Заемщика об отсутствии задолженности перед банками и бюджетом;
- нотариально удостоверенный образец подписи директора (менеджера) Заемщика от 27 июня 2008 года;
- Сертификат об отсутствии требований о наличии печати у Заемщика;
- решение участника Заемщика об одобрении сделки.

1.2. According to the Articles of Incorporation the Borrower is a company registered under the laws of Grand Duchy of Luxembourg.

1.3. The Borrower is managed by the general meeting of partners/sole partner, manager.

The sole partner of the Borrower is Hillspar Holdings Ltd.

1.4. According to the Extrait B 138296 and Resolution on the appointment of the manager dated 27 June 2008 the Manager of the Borrower is Lutgarde F.A. Denys.

According to the Article 7 of the Articles of Incorporation of the Borrower the board of managers/manager is empowered to take decision concerning receiving of credits/loans by the Borrower.

Sole participant' decision concerning the approval of execution of the transaction are provided.

1.5. Taking into consideration all mentioned above it is possible to make the conclusion that the legal status of the Borrower is confirmed, its managing bodies are entitled to sign and execute transaction. Legal risks are not found.

Director
of Management Advisory Services Limited


A. Rybalkin

"29" July, 2008

1.2. Согласно уставу Заемщик является компанией, зарегистрированной в соответствии с законодательством Великого Герцогства Люксембург.

1.3. Органами управления Заемщика в соответствии с уставом являются общее собрание участников / единственный участник, менеджер (директор).

Единственным участником Заемщика является компания "Hillspar Holdings Ltd".

1.4. В соответствии с выпиской из Торгового Реестра B 138296 и решением о назначении менеджера от 27 июня 2008 года менеджером (директором) Заемщика является Lutgarde F.A. Denys.

Согласно ст. 7 устава Заемщика совет директоров (менеджеров)/менеджер (директор) вправе принимать решения о получении Заемщиком займов.

Представлено решение участника об одобрении совершения сделки.

1.5. Учитывая вышеизложенное, представляется возможным сделать вывод о том, правовой статус заемщика подтвержден, его органы управления имеют права и полномочия на заключение кредитной сделки. Считаем, что сделка может быть заключена. Юридические риски не выявлены.

Директор
Management Advisory Services Limited


A. Rybalkin

"29" июля 2008 г.